VASSCCA-12 企業贊助辦法

一、企業贊助方案

企業質助力業 1.整體配套式贊助	
1-1 鑽石級贊助商:贊助費用 NT\$600,000	1-2 白金級贊助商:贊助費用 NT\$400,000
■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo	■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo
■ 三位免費晚宴名額	■ 二位免費晚宴名額
■ 大會晚宴(Gala Dinner)致詞	■ 歡迎酒會(Welcome Reception)致詞
■ 六個展示攤位(3Mx3M)	■ 四個展示攤位(3Mx3M)
■ 大會手冊封面裡全彩廣告版面(獨家)	■ 大會手冊封底裡內頁廣告版面
■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中	■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中
1-3 金牌級贊助商:贊助費用 NT\$300,000	1-4 銀級贊助商:贊助費用 NT\$200,000
_ , , , , , , , , , , , , , , , , , , ,	■ 1 人 四 下 1 -1 th 中 1 コ I
■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo	■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo
■ 大會網貝上刊載責公司 Logo ■ 大會手冊刊載貴公司 Logo	■ 大會網貝上刊載實公司 Logo ■ 大會手冊刊載貴公司 Logo
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 二個展示攤位(3Mx3M)	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 一個展示攤位(3Mx3M)
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 二個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁雙頁廣告版面	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 一個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁單頁廣告版面
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 二個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁雙頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 一個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁單頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 二個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁雙頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中 1-5 銅牌級贊助商:贊助費用 NT:150,000	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 一個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁單頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中 1-6抽獎活動贊助商: NT100,000
■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 二個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁雙頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中 1-5 銅牌級贊助商:贊助費用 NT:150,000 ■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo	■ 大會手冊刊載貴公司 Logo ■ 二位免費晚宴名額 ■ 一個展示攤位(3Mx3M) ■ 大會手冊內頁單頁廣告版面 ■ 貴公司文宣資料置放於大會提袋中 1-6 抽獎活動贊助商: NT100,000 ■ 大會網頁上刊載貴公司 Logo

一個展示攤位(3Mx3M)

2. 單項贊助

2-1 大會資料袋刊載貴公司 Logo (單色)	獨家贊助	NT\$100,000
2-2 大會隨身碟印貴公司 Logo (單色)	獨家贊助	NT\$75,000
2-3 大會筆記本封底廣告版面(全彩)	獨家贊助	NT\$50,000
2-4 識別證織帶刊載貴公司 Logo (單色)	獨家贊助	NT\$40,000
2-5 原子筆上刊載貴公司 Logo (單色)	獨家贊助	NT\$30,000

備註: 紀念品由大會統一採購、設計、製作

3. 會場佈置物贊助

3-1 會場主出入口精神堡壘刊載貴公司 Logo	獨家贊助	NT\$100,000
3-2 會場報到處背面牆	獨家贊助	NT\$50,000
3-3 北側上方掛旗	獨家贊助	NT\$20,000

4. 大會手冊廣告贊助

		7月31日前	8月1日後
4-1 封底外頁(彩色)	獨家贊助	NT\$47,500	NT\$ 50,000
4-2 封面裡 (彩色)	獨家贊助	NT\$ 32,500	NT\$ 35,000
4-3 封底裡 (彩色)	獨家贊助	NT\$ 30,000	NT\$ 32,500
4-4內頁彩色全頁		NT\$ 27,500	NT\$ 30,000
4-5內頁彩色半頁		NT\$ 20,000	NT\$ 22,500

備註:本大會保留廣告版面編排之權利

5. 大會晚宴及點心贊助

5-1 大會晚宴	1 單位	NT\$80,000
6-2 大會點心	1 單位	NT\$80,000

二、注意事項

- 基於整體一致性考量,贊助項目之製作均由本會統一設計、發包製作,以維護展覽品質。
- 贊助廠商所提供之廣告圖檔(600dpi 以上)需先經由主辦單位審核,交件截止日為2024 年8月10日。
- 主辦單位因故於製作前取消某贊助項目,廠商已交納之費用將全額退還,且廠商不得提出異議或要求賠償。

三、 企業贊助申請規定

- 1. 申請日期:即日起自 2024 年7月31日止。
- 申請原則:依申請表收件時間先後決定,採先申請先審核原則,主辦單位保有最終 決定權及分配權。
- 3. 申請方式:請於收件期限截止前填妥「申請表」並傳真給主辦單位,請與主辦單位 確認以避免遺漏。
- 4. 贊助訂金:訂金金額為總金額之20%,並於2024年7月31日前繳交,逾期未繳納者 視同自動放棄該項贊助。
- 5. 贊助費用餘款繳納期限:請開立即期支票或電匯,並於2024年8月15日將費用寄至台灣真空學會收(新竹市科學園區新安路101號)。
- 6. 繳款方式:
 - 支票或匯票
 - 電匯或 ATM
- 7. 聯絡訊息:

填寫完整後傳真或 Email 至年 VASSCAA-12 秘書處

- 聯絡人:曹櫻歷小姐
- 電話:03-5795046
- Email: taiwanvacuum@taiwanvacuum.org

VASSCCA-12 Corporate Sponsorship Guidelines

1-2 Platinum Level Sponsorship: NT\$400,000

I. Corporate Sponsorship Packages

1. Comprehensive Sponsorship Packages

1-1 Diamond Level Sponsorship: NT\$600,000

1 1 Diamona Level Sponsorsmp: 111 \$\phi 0003000	2 2 1 million 2e (el sponsolsimpi 1 (1 \pi 10 0)000
 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Three complimentary Gala Dinner tickets Gala Dinner speech opportunity Six exhibition booths (3Mx3M) Exclusive full-color ad on the inside cover of the handbook Company promotional materials placed in the event tote bag 	 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Two complimentary Gala Dinner tickets Welcome Reception speech opportunity Four exhibition booths (3Mx3M) Ad on the back inside cover of the handbook Company promotional materials placed in the event tote bag
1-3 Gold Level Sponsorship: NT\$300,000	1-4 Silver Level Sponsorship: NT\$200,000
 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Two complimentary Gala Dinner tickets Two exhibition booths (3Mx3M) Double-page ad in the handbook Company promotional materials placed in the event tote bag 	 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Two complimentary Gala Dinner tickets One exhibition booth (3Mx3M) Single-page ad in the handbook Company promotional materials placed in the event tote bag
1-5 Bronze Level Sponsorship: NT\$150,000	1-6 Lucky Draw Sponsor: NT\$100,000
 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Two complimentary Gala Dinner tickets One exhibition booth (3Mx3M) 	 Company Logo featured on the event website Company Logo included in the event handbook Two complimentary Gala Dinner tickets

2. Single Item Sponsorship

2-1 Company Logo on Event Bag (Monochrome)	Exclusive Sponsorship	NT\$100,000
2-2 Company Logo on USB Drive (Monochrome)	Exclusive Sponsorship	NT\$75,000
2-3 Back Cover Ad on Notebook (Full Color)	Exclusive Sponsorship	NT\$50,000
2-4 Company Logo on Lanyard (Monochrome)	Exclusive Sponsorship	NT\$40,000
2-5 Company Logo on Pen (Monochrome)	Exclusive Sponsorship	NT\$30,000

Note: Souvenirs will be uniformly designed, procured, and produced by the organizers.

3. Venue Decoration Sponsorship

3-1 Main Entrance Fortress with Company Logo	Exclusive Sponsorship	NT\$100,000
3-2 Back Wall of Registration Area	Exclusive Sponsorship	NT\$50,000
3-3 Flag Hanging on the North Side	Exclusive Sponsorship	NT\$20,000

4. Event Handbook Advertising Sponsorship

		Before July 31	After August 1
4-1 Outside Back Cover (Full Color)	Exclusive Sponsorship	NT\$47,500	NT\$ 50,000
4-2 Inside Front Cover (Full Color)	Exclusive Sponsorship	NT\$ 32,500	NT\$ 35,000
4-3 Inside Back Cover (Full Color)	Exclusive Sponsorship	NT\$ 30,000	NT\$ 32,500
4-4 Full Page Color Inside		NT\$ 27,500	NT\$ 30,000
4-5 Half Page Color Inside		NT\$ 20,000	NT\$ 22,500

Note: The organizers reserve the right to arrange the layout of ad spaces.

5. Banquet and Snack Sponsorship

5-1 Banquet	Per Unit	NT\$80,000
-------------	----------	------------

6-2 Snacks	Per Unit	NT\$80,000
------------	----------	------------

II. Important Notes

- To maintain overall consistency, the production of sponsorship items will be uniformly designed and contracted by the organizing committee.
- Ad graphics provided by sponsors (600dpi and above) must be approved by the organizers, with a submission deadline of **August 10, 2024**.
- In case of the organizers canceling a sponsorship item before production, the full amount already paid by the sponsor will be refunded, and the sponsor cannot raise objections or demand compensation.

III. Corporate Sponsorship Application Guidelines

- 1. Application Period: From now until July 31, 2024.
- 2. Application Principle: Approvals will be based on the order of receipt of completed application forms, following a first-come-first-served principle. The organizing committee reserves the right to make final decisions and allocations.
- 3. Application Method: Please complete the "Application Form" and fax it to the organizing committee before the deadline. Confirm with the organizers to avoid omissions.
- 4. Sponsorship Deposit: A 20% deposit of the total amount is required and must be paid by July 31, 2024. Failure to pay by the deadline will be considered an automatic waiver of the sponsorship.
- 5. Deadline for Remaining Sponsorship Fees: Please issue an immediate check or wire transfer, and the fees must be sent to the Taiwan Vacuum Society by August 15, 2024, at 101 Xin'an Road, Hsinchu Science Park.
- 6. Payment Methods:
 - Check or bank draft
 - Wire transfer or ATM
- 7. Contact Information:

Fax or Email the completed form to the VASSCAA-12 Secretariat

- Contact Person: Miss Cherry Tsao
- Phone: 03-5795046
- Email: taiwanvacuum@taiwanvacuum.org

应	Vendor Basic Information				
廠商名稱	Venuor Dasie Imormation	統一編號			
廠商石槽 Company Nan					
Company Ivan		Number			
聯絡人		發票抬頭			
Contact Persor		放示和项 Invoice Title			
Contact 1 crsor		mvoice True			
聯絡電話		E-MAIL			
Contact Phone					
發票地址					
Invoice Addre					
企業贊助項目	Corporate Sponsorship Ite	ms (Please check the	appropriate bo	xes and fill in	the details)
勾選 編號	項目		名額	贊且	力金額
	Items		Number	Sponsorsl	nip Amount
一、整體配套	式贊助 Comprehensive Spo	onsorship Packages	S		
1-1	鑽石級贊助商 Diamond Level	Sponsorship	1名	NT\$	500,000
1-2	白金級贊助商 Platinum Level		1名	NT\$4	400,000
1-3	金牌級贊助商 Gold Level Spo	nsorship	不限Unlimited	NT\$	300,000
1-4	銀級贊助商 Silver Level Spon	sorship	不限Unlimited	NT\$200,000	
1-5	銅牌級贊助商 Bronze Level S	ponsorship	不限Unlimited	NT\$150,000	
1-6	抽獎活動贊助商 Lucky Draw Sponsorship		不限Unlimited	NT\$	100,000
二、單項贊助	Single Item Sponsorship	•			
2-1	大會資料袋刊載貴公司 Logo (大會資料袋刊載貴公司 Logo (單色)		NT\$	100,000
	Event Bag Logo (Monochrome)				
2-2	大會隨身碟印貴公司 Logo (單色)		1 名	NT\$	75,000
	USB Drive Logo (Monochromo	e)			
2-3	大會筆記本封底廣告版面(全彩	彡)	1名	NT\$	50,000
	Notebook Back Cover Ad (Full	Color)			
2-4	識別證帶刊載貴公司 Logo (單	色)	1名	NT\$	40,000
	Lanyard Logo (Monochrome)				
2-5	原子筆上刊載貴公司 Logo (單	色)	1名	NT\$	30,000
	Pen Logo (Monochrome)				
三、佈置物質	助 Venue Decoration Spons	sorship			
3-1	會場主出入口精神堡壘刊載貴	公司 Logo	1名	NT\$	100,000
	Main Entrance Fortress Logo				
3-2	會場報到處背面牆		1名	NT\$	50,000
<u>_</u>	Registration Area Back Wall				
四、大會手冊	廣告贊助 Event Handbook	Advertising Spons	orship		
				7月31日前	8月1日後

4-1	封底外頁(彩色) Outside Back Cover (Full Color)	1名	NT\$47,500	NT\$ 50,000
4-2	封面裡(彩色) Inside Front Cover (Full Color)	1名	NT\$ 32,500	NT\$ 35,000
4-3	封底裡(彩色) Inside Back Cover (Full Color)	1名	NT\$ 30,000	NT\$ 32,500
4-4	內頁彩色全頁 Full Page Color Inside	不限Unlimited	NT\$ 27,500	NT\$ 30,000
4-5	內頁彩色半頁 Half Page Color Inside	不限Unlimited	NT\$ 20,000	NT\$ 22,500

五、大會晚宴及點心贊助 Banquet and Snack Sponsorship

5-1	大會晚宴 Banquet	1單位	NT\$80,000
6-2	大會點心 Snacks	1單位	NT\$80,000

企業贊助總金額:新台幣

元整(請以大寫國字(壹、貳、参...)撰寫)

Total Corporate Sponsorship Amount in New Taiwan Dollars:

申請日期: 2024年 月 日

缴費方式:□支票或匯票□電匯或 ATM (匯款帳戶於收到申請表後提供)

Payment Method: □ Check or Bank Draft □ Wire Transfer or ATM (Account details will be provided after receiving the application form)

公司發票章 Company Invoice Seal